

## 公司简介：

塔然塔建筑设计咨询（上海）有限公司（Taranta Creations）是一家专注于高端建筑和室内设计的公司，由意大利建筑师 Enrico Taranta 于 2008 年创立，后 Julia Xu 加入成为合伙人。我们的设计作品涵盖高端私宅及别墅、商业空间、精品酒店及会所，也包括地产样板房及售楼处等，我们跨越西方元素和东方文化的冲突，以国际化的视野，呈现震撼人心的作品。

## 1、高级室内设计师

### 岗位职责：

- 1、配合公司完成各项室内及商业空间的项目设计工作
- 2、主持并完成设计的前期主创意、文件编制工作，独立完成方案设计的工作。
- 3、全面负责创意设计质量掌控，施工图的审查、现场交底、施工督查、质量监督。
- 4、室内装饰材料的选择、参与设计进度目标成本控制工作。
- 5、带领团队，在设计总监的指导下，独立完成项目

### 任职要求：

- 1、建筑学、室内设计或相关专业的文凭或学士学位
- 2、5 年及以上的室内私宅别墅、私宅公寓、地产样板房、售楼处及商业酒店等项目经验
- 3、熟练操作 AutoCAD、photoshop 等制图软件；熟悉 3Dmax 及 SKP。
- 4、熟悉硬装、软装材料工艺，熟悉建筑规范、标准得建筑结构知识
- 5、熟悉奢侈品牌家具及豪宅设计手法；擅长现代,低奢,简约等设计风格。
- 6、有较强的空间色彩理解能力和灯光、材质运用能力。

## 2、方案设计师

### 工作职责：

- 1、熟练使用 AutoCAD、Photoshop、3Dmax 和 SKP 等绘图软件
- 2、熟悉软硬材料，熟悉建筑结构规范和标准
- 3、对空间色彩有较强的理解能力，在空间中能很好的使用灯光。
- 4、擅长现代、简约、轻奢等设计风格
- 5、熟悉豪华品牌家具和豪宅设计技巧
- 6、有较高的设计敏感度，了解客户心理需求。
- 7、具有良好的创意思维能力、策划能力、沟通协调能力。
- 8、工作态度认真，责任心强，脚踏实地，有团队精神。
- 9、能在设计总监的指导下带领团队独立完成项目

### 任职要求：

- 1、建筑学、室内设计或相关专业的文凭或学士学位
- 2、5 年以上室内私人别墅、私人公寓、房地产样板房、售楼处、商业酒店工作经验
- 3、深入了解设计过程，包括家具名称、规格、色彩材料、施工工艺等。

## 3、施工图设计师

### 职能要求：

- 1、室内设计、环艺或建筑相关专业毕业；
- 2、能熟练操作各种设计软件，如 AutoCAD 、PhotoShop 等图形设计软件
- 3、能独立完成整套施工图，具有一定深化施工图纸能力，剖面图，熟悉平、立、剖、节点、大样的绘制；

- 4、具有 3 年以上绘制室内施工图经验，懂得施工材料和工艺
- 5、有丰富的施工落地经验，能独自解决现场施工问题

**职位描述：**

- 1、配合设计师绘制别墅全套施工图；
- 2、参与项目方案设计沟通，参与甲方汇报方案；
- 3、与甲方施工方交接，配合项目施工落地

#### 4、产品设计师

**职位描述：**

- 1、依据品牌规划，配合设计师完成家具产品市场调研以及产品的创意、设计、开发工作，保证产品风格与品牌调性的一致性。
- 2、协助上级完成原创产品、艺术衍生品的研发工作。
- 3、根据客户需求配合设计师出具产品模型图和渲染图。
- 4、参与产品的开发过程，包括分析定位、设计提案，制图及图纸深化、打样、调整等。

**任职要求：**

- 1、学习产品设计相关专业,具有家具设计或橱柜类家具设计经验。
- 2、能熟练使用 sketch up、 cad 、 photoshop 等相关软件绘制各种产品平面图、效果图及宣传图；
- 3、能根据主创设计师的思路落实家具新品的设计方案，具有阐述产品设计理念思维；
- 4、配合主创设计师解决家具产品的技术落地问题
- 5、思维敏捷、创新意识强，对形态有较好的把握能力，对材料、工艺、结构有一定的认识。
- 6、对家具设计有独特见解，善于分析和发现流行要素；
- 7、具有良好的沟通协调能力和团队合作精神；
- 8、对在读本科生或者优秀毕业生提供学习的平台，若表现优异，可提供在公司长期发展的机会。
- 9、对于热爱设计、英语良好的人选优先考虑。

#### **Company Profile:**

Taranta Creations is an architectural and interior design firm that specializes in high-end interiors for more than a decade. Award-winning in the industry, founded by Italian architect Enrico Taranta in Rome, Italy in 2008, after joining Julia.xu as a partner. There are currently two studios in Shanghai and Rome. Our projects include residential, model houses, sales offices, clubs, offices, boutique hotels and so on. The combination of Chinese and Western cultures, the impact of multiculturalism, the thinking of fashion art, combined with individual needs; and cooperate with international famous brands to present the amazing work perspective. So you need to have very mature design experience, be willing to challenge, and be good at maintaining good relationships with suppliers and customers.

#### **1.Senior interior designer**

**Job Responsibilities:**

1. Cooperate with the company to complete various indoor and commercial space project design work.
2. Host and complete the preliminary creative work and document preparation of the design, and independently complete the project design work.
3. Fully responsible for quality control of creative design, review of construction drawings, site presentation, construction supervision, quality supervision.
4. Selection of interior decoration materials, participation in the cost control of design progress goals.
5. Lead the team and complete the project independently under the guidance of the design director

**Job requirements:**

1. Diploma or bachelor degree in architecture, interior design or related majors
2. 5 years or more of experience in indoor private villas, private apartments, real estate model houses, sales offices and commercial hotels
3. Proficiency in AutoCAD, photoshop and other drawing software; familiar with 3Dmax and SKP.
4. Familiar with hard and soft materials technology, familiar with building codes and standards to get knowledge of building structure.
5. Familiar with luxury brand furniture and mansion design techniques; good at modern, low-luxury, and simple design styles.
6. Has a strong ability to understand the color of space and the ability to use lights and materials.

**2.interior designer for concept design****Job Responsibilities:**

1. Proficient in AutoCAD, Photoshop and other drawing software; familiar with 3Dmax and SKP.
2. Familiar with hard and soft materials technology, familiar with building codes and standards to get knowledge of building structure
3. Strong ability to understand color in space and ability to use lights and materials.
4. Good at modern, low-luxury, simple and other design styles
5. Familiar with luxury brand furniture and mansion design techniques
6. Have high design sensitivity and understand customers' psychological needs.
7. Possess good creative ideation ability, planning ability, communication and coordination ability.
8. A serious work attitude, a sense of responsibility, a down-to-earth attitude, and a team spirit.
9. Can lead the team and complete the project independently under the guidance of the design director

**Job requirements:**

1. A bachelor's degree in accredited university or interior design
2. 5 years or more of experience in indoor private villas, private apartments, real estate model houses, sales offices and commercial hotels
3. In-depth understanding of the design process, including furniture name, specifications, color materials and construction technology, etc.

**3.interior designer for technical drawing****Job requirements:**

1. Major in interior design, environmental art or architecture;
2. Proficient in various design software, such as AutoCAD, PhotoShop and other graphic design

software

3. Can independently complete a complete set of construction drawings, have certain ability to deepen the construction drawings, section diagram, familiar with the drawing of plane, vertical, profile, node, and large sample;
4. More than 3 years of experience in interior construction drawing, knowledge of materials and process
5. Rich experience in construction and landing, able to solve construction problems alone

**Job Responsibilities:**

1. Cooperated with the designer to make a complete set of construction drawings of the villa;
2. Participate in the project plan design and communication, and report the plan to Party A;
3. Hand over to the construction party, and cooperate with the construction of the project

**4.product design for interior product**

**Job Responsibilities:**

1. According to the brand planning, cooperate with designers to complete the market research of furniture products and the work of product creativity, design and development to ensure the consistency of product style and brand tonality.
2. Assist the superior to complete the research and development of original products and art derivatives.
3. Cooperate with designers to issue product model drawings and rendering drawings according to customer requirements.
4. Participate in the product development process, including analysis and positioning, design proposal, drawing and drawing deepening, proofing, adjustment, etc.

**Job requirements:**

1. Majored in product design, experienced in furniture design or cabinet furniture design, bachelor degree or above.
2. Proficient in drawing the plane plan, effect drawing and publicity drawing of various products with sketch up, CAD, Photoshop and other relevant software;
3. Be able to implement the design scheme of new furniture products according to the creative designer's ideas, and have the thinking of elaborating the product design concept;
4. Quick thinking, strong sense of innovation, good grasp of form, certain knowledge of material, process and structure.
5. Have unique opinions on furniture design and be good at analyzing and discovering fashion elements;
6. Good communication and coordination skills and team spirit;